

**WARNING !**

- ⚠ SRC E-Trigger resets to default mode (SEMI/FULL AUTO) every time when it remove / connect to the battery.
- ⚠ Use 11.1v Li-Po battery only for optimum performance.
- ⚠ Any disassembly or use of non-genuine parts may cause irreversible damage to the E-trigger
- ⚠ It will cause irreversible damage if you install the motors or battery in the wrong direction.
- ⚠ In order to protect the battery, please replace the battery when the low power warning starts.

**FUNTION !**

- ⚡ **Overheating protection :** When the sensor detects that the internal temperature is too high, it will stop further operation on the gun to prevent irreversible damage.
- ⚡ **Low power warning :** The grip will vibrate 2 times after every five seconds when the battery power is low. This vibrate notification will stop after 2min when there is no further operation on the gun.

**警告 :**

- ⚠ 每一次重新連接電池，電子板機都會恢復成初始設定(連發模式)。
- ⚠ 本產品僅適用11.1v鋰電池，以達到最佳效能及全部功能。
- ⚠ 請勿自行拆解電子板機以及更換相關零件，以避免造成永久損壞。
- ⚠ 馬達及電池的正負極接反，將導致電子板機的損壞。
- ⚠ 為了保護電池，請於低電壓提示開始時，儘速更換電池。

**保護與提示 :**

- ⚡ **過熱保護:** 電子板機偵測到溫度過高時，會暫停槍枝動作，避免內部零件產生不可逆之損壞。
- ⚡ **低電壓提示:** 握把每隔五秒震動兩次，若接下來無任何操作，會於兩分鐘後停止提醒。

**HOW TO SWITCH (如何切換模式)**

**STEP 1. (步驟一)**



⚠ Turn the Selector to semi (將設定鈕切換到單發模式)

**STEP 2. (步驟二)**



Press and hold Trigger for 5 Sec the grip will vibrate and switch to next mode. (長按板機五秒握把就會震動即完成切換檔位)

**SHOOTING MODE (射擊模式)**

